

國立臺灣師範大學徵才

國立臺灣師範大學英語學術素養中心 誠徵學術英語輔導員

一、職缺：學術英語輔導員

二、工作地點：國立臺灣師範大學本部或公館校區

三、應徵條件：

1. 擁有碩、博士學位或目前正在就讀碩、博士班。
2. 英文母語者或非英文母語者需具備等同 CEFR C2 之英文程度（如：TOEIC 950、IELTS 8.5-9.0、TOFEL iBT 115-120 等）。
3. 具撰寫英語論文和發表學術報告經驗，如有英語學術寫作教學及輔導經驗尤佳。
4. 對學術英語寫作及口說教學有想法、有熱忱、願意接受挑戰並持續學習者。
5. 每週可配合排班輔導學生，時間具有彈性，具良好溝通及協調能力。

四、工作內容

1. 輔導本校學生學術英語寫作和口說，提供諮詢建議。
2. 撰寫輔導學生成果相關資料及紀錄。
3. 參加學術英語素養相關培訓和工作坊。

五、其他相關訊息：

1. 薪資：一小時 500 元。
2. 工作時間：週一至週五 9:00-17:00，自選固定時間排班制。
3. 申請截止日期：即日起至 114 年 8 月 17 日為止。

六、意者請將學經歷履歷、個人學術寫作範例、英語檢定成績證明、大學或研究所學位證書，與有利審查之教學檔案及成果，合併成 PDF 電子檔，寄至 calntnu101@gmail.com。履歷表經初審合格者將通知面試，資料不齊一律視同資格不符；初審未合格者則不另行通知，所繳交之各項資料恕不退回。

七、洽詢方式：

1. 聯絡人：陳先生
2. 電話：(02) 7749-5903
3. 電子郵件：calntnu101@gmail.com
4. 地址：106 台北市和平東路一段 162 號 國立臺灣師範大學英語學術素養中心（教務處）

Job Recruitment

The Center for Academic Literacy, National Taiwan Normal University

1. Job opening: Academic English Tutors

2. Work location: Main campus or Gongguan campus, NTNU

3. Requirements:

(1) Applicants with a master or doctoral diploma or pursuing a master's or a doctoral degree.

(2) Native English speakers or non-native English speakers with English proficiency level equal to CEFR C2 (e.g., TOEIC 950, IELTS 8.5-9.0, TOEFL iBT 115-120, etc.)

(3) Experience in writing and presenting English academic papers (e.g., English thesis, dissertation, journal articles, or reports). Experience in teaching or tutoring English academic writing is preferred.

(4) Knowledge of and enthusiasm for tutoring English academic writing and speaking. Willing to accept challenges and continue learning.

(5) Able to work in rotating shifts every week. Excellent communication and coordination skills.

4. Job description:

(1) Meet with students to discuss their writing and speaking projects and provide feedback and suggestions to enhance their English academic writing and oral skills.

(2) Write consultation notes and records.

(3) Attend academic English training and workshops.

5. Other information:

(1) Salary: \$500 NTD per hour.

(2) Working hours: Monday to Friday 9:00 a.m. to 17:00 p.m., rotating shifts

(3) Due date of application: Up until August 17th, 2025

6. Application instructions:

(1) Please **combine** the following documents in **one** PDF file: CV, English academic writing samples, copy of English proficiency certificate, copies of graduate or

undergraduate degree(s), or teaching portfolios (optional). Send the combined PDF file to the google account calntnu101@gmail.com

(2) If you have further questions, feel free to email us calntnu101@gmail.com.

7. Contact information:

Ilya Chen

(02)7749-5903

calntnu101@gmail.com